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                      El passat dimarts dia 22 de juliol vam celebrar la reunió anual de la Secció de

Bàsquet al Centre Cívic Matas i Ramis. En David Perea, Delegat de la Secció, va presentar el

tancament de la temporada 2013-2014 i el nou projecte per la temporada vinent, la 2014-2015.

Durant la mateixa vam poder conèixer tots els aspectes esportius, econòmics i socials de la Secció i

del Club.  En acabar la presentació, al torn obert de paraula, tothom que va voler va poder participar

i efectuar les seves preguntes, suggeriments i aportacions que els responsables de la Secció van

tenir l'oportunitat de respondre.  Des de la Secció volem agrair la participació de les persones que

van poder assistir a la reunió.  Tanmateix, podeu trobar adjunt el document de la presentació que

es va dur a terme on podreu veure tots els temes que es van tractar.Presentació            
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